

**စီမံကိန်းနှင့် ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန**  
**ပြည်တွင်းအခွန်များဦးစီးဌာန**  
**အောင်ဘာလေသိန်းဆုဌာနခွဲ**  
**ကြေညာချက်**  
 ( ၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာ လ ၁ ရက် )

၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာ လ (၁)ရက်နေ့တွင် ထိဖွင့်ပွဲပြုလုပ်ပေးမည့် (၅၇) ကြိမ်မြောက် ကျပ် ၁၀၀၀ တန် အောင်ဘာလေသိန်းဆုလက်မှတ် နမူနာမှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်-



လက်မှတ်များ စတင် ရောင်းချ ရက် ။ ။ လစဉ် (၁) ရက်နေ့ ။  
 လက်မှတ်များအရောင်းပိတ်ရက် ။ ။ လဆန်းနံနက်ပိုင်း (၇) ရက် ။  
 (၁) အရောင်း/မြို့နယ် ။  
 လက်မှတ်များအရောင်းပိတ်ရက် (လက်ထိ) ။ ။ လမတူမီ ရက်သတ္တပတ် ။  
 အောင်ဘာလေသိန်းဆုပွင့်ပွဲ ကျင်းပရက် ။ ။ လစဉ် (၁) ရက်နေ့ ။

**ရရှိသည့် ဆုငွေအပေါ် ဝင်ငွေခွန် ပေးဆောင်ရန် မလိုပါ**

**စည်းကမ်းချက်များ**

ဤလက်မှတ်တိုင်ဆောင်သူသည် အောက်ပါစည်းကမ်းချက်များကို ထိတော့သည်ဖြစ်  
 ဖြစ်သည်ဟု မှတ်ယူရမည်-

၀၁ ။ ဆုလက်မှတ်တင်ပြနိုင်မှသာလျှင် ဆုငွေထုတ်ယူခွင့်ရှိပါသည်။

၀၂ ။ တင်ပြတောင်းခံသော ဆုလက်မှတ်၏ အကျဉ်းချုပ်အချက်အလက်ကို ထပ်မံတစ်ဖန်စစ်  
 တည်းမရှိ၊ ပိုင်ပြုထုတ်ပြန်ခဲ့သော ဆုလက်မှတ်များ ဆုငွေထုတ်ပေးမည့် ဘဏ်ခေါ်ယူမှု၊ အကျဉ်း  
 ခံဝင်တန်းများတွင် ပြင်ရာ၊ ချက်ရာ (သို့မဟုတ်) မူလအစုအဝေး၊ ခွဲထုတ်ပျက်စီးမှုတွေ့ရှိလျှင်

ဖြစ်စေ၊ ဆုငွေထုတ်ပေးခြင်းကို အောင်ဘာလေသိန်းဆုဌာနခွဲမှ ပြင်းလယ်ခွင့်ရှိပါသည်။

၀၃ ။ ငါးလက်မှတ်ဝယ်ယူကြောင်း၊ ဝိုင်ဆိုင်ကြောင်း၊ ဖျောက်ခံသွားကြောင်းတို့နှင့် စပ်လျဉ်းသော  
 အချက်များ၊ အပြင်းပွားခြင်းများ၊ တန်ဖိုးတင်ခြင်းများ စသည်တို့ကို အောင်ဘာလေသိန်းဆုဌာနခွဲမှ လက်ခံ  
 စဉ်းစားပေးမည်မဟုတ်ဘဲ ငါးလက်မှတ်မတင်ပြနိုင်ပါက ဆုငွေထုတ်ပေးမည်မဟုတ်ပါ။ ဆုလက်မှတ်  
 တင်ပြသူကိုသာလျှင် ဆုငွေထုတ်ပေးမည်ဟု အောင်ဘာလေသိန်းဆုဌာနခွဲမှ အတိအမှတ်ပြုမည်ဖြစ်ပါသည်။

၀၄ ။ ဆုငွေများကို ရန်ကင်းမြို့နှင့် အောင်ဘာလေသိန်းဆုဌာနခွဲနှင့် မန္တလေးမြို့ရှိ အောင်ဘာလေ  
 သိန်းဆုဌာနခွဲ(နားခွဲ)တွင်တင်လည်တောင်း၊ သက်ဆိုင်ရာမြို့နယ်အဖွဲ့များမှ တစ်ဆင့်တောင်းခံတောင်း  
 ထုတ်ယူနိုင်ပါသည်။ ကျပ် (၁၀၀၀၀၀၀/-) နှင့်အောက် ငါးဆုငွေများကို ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ ပြင်ပရှိ  
 ပြည်တွင်းအခွန်များဦးစီးဌာနမှ ပြီးနယ်အခွန်ဦးစီးဌာနမှစွန့်ပေးရမည်လည်း ထုတ်ယူနိုင်ပါသည်။

၀၅ ။ အောင်ဘာလေသိန်းဆုပေါက်စဉ် ကြေညာသည့်ရက်မှ တစ်နှစ်အတွင်းတောင်းခံခြင်းမပြုသော  
 ဆုငွေများကို အခွန်ဘဏ္ဍာအဖြစ် သိမ်းယူမည်ဖြစ်ပါသည်။

၀၆ ။ ဆုလက်မှတ်တင်ပြသူ(သို့မဟုတ်)ဝိုင်ဆိုင်သူသည် နိုင်ငံတော်သဘောတော်အရန်ထုတ်ငွေနှင့်  
 နှင့်စပ်လျဉ်း၍ ပြင်ပနိုင်ငံဆုငွေပေးပို့ ပြန်လှူငွေပေးပို့မှုကို ကျွေးလှူနိုင်သည်ဟု အောင်ဘာလေသိန်းဆုဌာနခွဲ  
 ညွှန်ကြားရေးမှူးမှူးမှ လျှောက်ရန်အကြောင်းရှိလျှင် ဆုငွေထုတ်ပေးခြင်းကို ရပ်ဆိုင်းစောင့်ဆိုင်းခွင့်ရှိပါသည်။

**အောင်ဘာလေသိန်းဆုဌာနခွဲ**